



8 Temasek Boulevard #31-02
Suntec Tower Three, Singapore 038988
Tel: (65) 6334 8979 Fax: (65) 6333 5283
Incorporated in the Republic of Singapore
Co. Reg. No.: 199303293Z

NEWS RELEASE 新闻稿

CAO's first foray into supply of jet fuel to airlines CAO 首次开展航空公司供油业务

SINGAPORE, 5 August 2011 – China Aviation Oil (Singapore) Corporation Ltd (“CAO”), the largest physical jet fuel trader in the Asia Pacific region, has extended its jet fuel wholesale supply business to marketing and supply of jet fuel to airlines.

新加坡 2011 年 8 月 5 日消息—亚太地区最大的航油实货贸易商——中国航油（新加坡）股份有限公司（简称“CAO”）将航油批发供应业务拓展至面向航空公司的航油行销与供应。

CAO has recently signed aviation fuel supply agreements with Hainan Airlines Co. Ltd (“Hainan Airlines”) and Turkish Airlines to supply the jet fuel requirements of these airlines at specified international airports outside the People’s Republic of China (“PRC”).

CAO近期与海南航空公司及土耳其航空公司签订了航油供应协议，为其在中国境外的指定国际机场供应航油。

Mr Meng Fanqiu, Chief Executive Officer of CAO said, “We are excited about this new business initiative. This is a natural extension of our jet fuel wholesale supply business and an avenue for CAO to diversify its income streams. We hope to build up our jet fuel sales and marketing expertise and to be a reliable supplier of quality jet fuel in the Asia Pacific region and beyond.

CAO首席执行官孟繁秋先生表示：“我们对这一新业务的启动感到非常高兴。这是CAO航油批发供应业务的一个自然延伸，也使得公司的收入来源更趋多元化。我们希望加强航油销售和市场行销能力，成为亚太地区及以外高品质航油的可靠供应商。”

“The scale of our airlines jet fuel supply business is currently small. We plan to proactively develop and grow this business by expanding our customer base and supply locations, and also by offering more value-added services to the airlines. We believe we are able to leverage on our strong links with the Chinese airlines and extend the relationships to markets outside the PRC.”



“目前 CAO 的航空公司航油供应业务尚处在初级规模。我们计划通过拓宽客户群和供应点以及向航空公司提供增值服务，来积极壮大这一块业务。我们相信 CAO 可以有效借助与中国航空公司现有的良好业务关系，在中国以外的市场加强业务合作。”

About CAO 有关 CAO

CAO is the largest physical jet fuel trader in the Asia Pacific region and the key supplier of imported jet fuel to the PRC civil aviation industry. CAO also engages in international trading of jet fuel and other oil products. CAO owns investments in strategic oil-related businesses, which include Shanghai Pudong International Airport Aviation Fuel Supply Company Ltd and China National Aviation Fuel TSN-PEK Pipeline Transportation Corporation Ltd. CAO is listed on the mainboard of the Singapore Exchange Securities Trading Limited.

CAO 是亚太地区最大的航油实货贸易商，也是中国民用航空业的主要进口航油供应商。CAO 从事航油和其他油品的国际贸易，同时，CAO 还对战略性的油品相关业务进行投资，包括上海浦东国际机场航空油料有限责任公司和中国航油集团津京管道运输有限责任公司。CAO 在新加坡证券交易所主板上市。

— End 结束 —

For further clarification, please contact:

若要澄清以上内容，请联系：

Ms Loh Woon Yen 罗文燕

Investor Relations, CAO 投资者关系, CAO

Mobile 手机: (65) 8118-5737

Email 电邮: woonyen@caosco.com